

# 回收利是封大抽獎

## Red Packet Recycling Lucky Draw

# 2014



過年開心逗利是，但拆完利是之後，利是封該如何處置好呢？可以重用，如有不可重用者，則可用來參加由民署舉辦的「回收利是封大抽獎活動」，既環保又有機會贏取豐富獎品。

**What can we do with red packets that can't be reused? Let's join the "Red Pockets Recycling Lucky Draw" organized by IACM, to have a green and prosperous Chinese New Year!**

**參加辦法：**在已使用之利市封寫上姓名(與身份證明文件相符)及聯絡電話，投入設於校本部協力樓、啟思樓及氹仔校區各入口處之抽獎箱。

**How to join:** Simply write down your name (same as identification document) and contact no. on the recycled red packet(s), put into the lucky draw box located at the entrance of Main Campus (Team Building & Inspiration Building) and Taipa Campus.

**參加規則：**為鼓勵同學及員工積極參與，是次活動不設限制參加抽獎次數及得獎次數。

**Regulations:** To encourage participation of students and staff, multiple entries and prizes winning are acceptable.

**回收日期：**2014年1月28日(農曆十二月廿十八)至2月17日(農曆正月十八)

**Recycling Date:** 28 Jan to 17 Feb 2014

**抽獎日期：**2014年2月28日

**Lucky Draw Date:** 28 Feb 2014

**獎品包括：**現金獎(10名)

第一獎 澳門幣 3,000 元

第二獎 澳門幣 2,000 元

第三獎 澳門幣 1,000 元

第四至第十獎 各得澳門幣 500 元

第十一至第三十獎各得澳門幣 200 元超級市場購物券

第三十一至第五十獎各得澳門幣 100 元超級市場購物券

**Prizes include:** Cash Prizes (10 Pax)

1<sup>st</sup> Prize MOP 3,000

2<sup>nd</sup> Prize MOP 2,000

3<sup>rd</sup> Prize MOP 1,000

4<sup>th</sup> to 10<sup>th</sup> Prize MOP 500

11<sup>th</sup> to 30<sup>th</sup> Prize Supermarket Cash Coupon (MOP200)

31<sup>st</sup> to 50<sup>th</sup> Prize Supermarket Cash Coupon (MOP100)



\*所有回收的利是封將轉交民政總署參加抽獎，得獎者將由專人通知；截止領獎日期：2014年4月30日 下午五時三十分

\*All red packets collected will be transferred to IACM for lucky draw. Winners will be informed by phone personally. They shall collect the prize(s) on or before 30 April 2014, 5:30p.m.

\*\*所有回收的利是封將轉交有關回收商進行處理，達到節省資源、循環再造之目的。

\*\*All returned red packets will be forwarded to the recyclers for processing for saving resources purposes.

有關活動詳情可瀏覽 [民政總署網站](#) Please visit [IACM website](#) for details